

ONLINE AUCTION ONLY

VIA  BidSpotter.com

IN THE MATTER OF THE BANKRUPTCY OF

ECO-LOGIXX

**MAJOR DISTRIBUTOR OF FRESH & FROZEN
FRUITS AND VEGETABLES**

CLOSES THURSDAY SEPTEMBER 10TH @ 11H00 A.M.

FEATURING:

INTERNATIONAL 40S-4400 30FT. BOX COMBINATION FREEZER & REFRIGERATOR C/W THERMO KING T-800 WHISPER REEFER & HYDRAULIC TAILGATE, 7.6L ENGINE, ALLISON AUTOMATIC TRANSMISSION.PLUS MUCH MORE!!

(5) ELECTRIC CATERPILLAR FORK LIFTS (2014) (EC25N2-EC30N2-EC25N2) C/W BATTERIES, CHARGERS & SIDE SHIFT • TOYOTA ELECTRIC FORK LIFT (2016) MOD: 8FBCV25 C/W SIDE SHIFT, BATTERY AND CHARGER • TOYOTA FORK ELECTRIC FORK LIFT (3) WHEELS MOD: FBE18 C/W CHARGER & BATTERY • **PLUS MUCH MORE!!!**

INSPECTION WEDNESDAY SEPTEMBER 9TH

FROM 9H00 A.M. TO 4H00 P.M.

AND/OR BY APPOINTMENT (514)344-4456/ (514)386-6558

8531 CHEMIN DELMEADE, MONT-ROYAL (MONTREAL), QC, H4T 1M1

M.G. MARTIN AUCTIONS INC. 514-344-4456 WWW.MGMARTIN.COM

AVIS IMPORTANT :

*En raison de la gravité du virus COVID-19, l'inspection des actifs de l'encan en ligne ECO-LOGIXX sera fait **SUR RENDEZ-VOUS ET/OU LE 9 SEPTEMBRE 2020 DE 9H00 A 16H00** Plusieurs photos ont déjà été publiés sur Bidspotter si jamais vous ne voulez pas vous déplacer.*

*Veillez aussi prendre note que la livraison des biens sera faite **SUR RENDEZ-VOUS SEULEMENT** à partir du **VENDREDI 11 SEPTEMBRE 2020 8H00** afin de suivre les directives imposées par Le Ministère de la Santé. Pour de plus amples renseignements veuillez contacter notre bureau via courriel info@mgmartin.com ou par téléphone au (514)344-4456 OR (514) 386-6558.*

Merci de votre compréhension et votre collaboration.

IMPORTANT NOTICE:

*Due to the severity of the COVID-19 virus the inspection of assets of the upcoming online auction ECO-LOGIXX will be **BY APPOINTMENT AND/OR WEDNESDAY SEPTEMBER 9 2020 FROM 9H00 A.M TO 4H00 P.M** Many pictures have already been posted on the Bidspotter website if you should choose not to attend. Delivery of assets will be **BY APPOINTMENT ONLY** starting **FRIDAY SEPTEMBER 11TH 2020 8H00 A.M** in order to follow rules imposed by Quebec health officials.*

For more information please do not hesitate to contact our office by email at info@mgmartin.com or by calling (514)344-4456 OR (514) 386-6558

Thank you for your understanding